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Nevşehir Belediyesi tarafından
düzenlenen TYT deneme sınavı yapıldıHABERiN DEVAM I SAYFA 4'TE

Nevşehir Belediyesi tarafından, TYT ve AYT 
sınavlarına hazırlanan öğrencilerin sınav 
heyecanını en aza indirmek için düzenlenen 
ödüllü deneme sınavları başladı. İlki TY 
adayları için gerçekleştirilen deneme 
sınavında ÖSYM'nin uyguladığı tüm 
kurallar uygulanarak öğrencilerin gerçek 
bir sınav deneyimi yaşamaları sağlandı.

Acıgöl yolunda 14 araç birbirine girdi
Nevşehir'de, 14 aracın karıştığı zincirleme
trafik kazasında 2'si ağır 7 kişi yaralandı.

HABERiN DEVAM I SAYFA 5'TEHABERiN DEVAM I SAYFA 5'TE

Savran Nevşehir'e çığır açacak projelerini anlattı
Nevşehir Belediye Başkanı ve AK Parti Belediye Başkan 
adayı Mehmet Savran, AK Parti İl Başkanlığında 
düzenlediği basın toplantısında projelerini anlattı.

“Efendi olmak için değil,
hizmetkar olmak için çalışacağız”
Nevşehir'in son yıllarda 
turizm konaklama alanında 
birbiri ardına butik otellerin 
hizmete kazandırıldığı 
önemli merkezlerden Nar 
beldesi, bugüne ve 
geleceğe kurgulanan 
yatırım planlamaları ile 
ciddi bir cazibe merkezine 
dönüşme yolunda emin 
adımlarla yürüyor.

Fahri Yıldız seçim çalışmalarını sürdürüyor

AK Parti Ürgüp Belediye Başkan 
adayı Fahri Yıldız, seçim 
çalışmalarını aralıksız 
sürdürüyor. Başkan adayı Yıldız, 
AK Parti İlçe Seçim Koordinasyon 
Merkezi (SKM) programları 
kapsamında kapı kapı dolaşarak 
vatandaşlarla buluşuyor.

Başkan adayı Bul'un çözüm getiren projeleri
CHP Ürgüp Belediye Başkan adayı Ali Ertuğrul Bul, 31 Mart Pazar günü yapılacak 
Mahalli İdareler Genel Seçimleri öncesinde projelerini duyurmaya devam ediyor.

Ortahisar Kalesi
restore edilecek
Gazi Üniversitesi öğrencileri Ortahisar 
Kalesi ve afet bölgesi olmak üzere beldede 
bulunan farklı alanlarda, kapsamlı 
akademik çalışmalar ve projeler hazırlamak 
üzere arazi inceleme çalışmaları başlattı.

HABERiN DEVAM I SAYFA 6'DA

HABERiN DEVAM I SAYFA 2'DE

HABERiN DEVAM I SAYFA 4'TE
HABERiN DEVAM I SAYFA 6'DA

HABERiN DEVAM I SAYFA 2'DE
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YASEMİN EKİCİ

SAYFA EDİTÖRÜ
SEZER ALTUNOK

UETS (ULUSAL ELEKTRONİK TEBLİGAT SİSTEMİ) ADRESİ
25969-92279-76737

31 Mart yerel seçimleri için adaylar sahada 
seçim çalışmalarına devam ediyor. Bu 
kapsamda AK Parti Ürgüp Belediye Başkan 
adayı Fahri Yıldız, çalışmalarına hız 
kazandırdı. Adaylığının açıklandığı ilk 
günden bu yana sahada yürüttüğü başarılı 
çalışmalarla her kesimin takdirini kazanan 
Yıldız, vatandaşlarla kucaklaşmayı 
sürdürüyor. Kanaat önderleri, turizmciler, 

işletmeler, TOKİ konutları, mahalle 
bakkalları, mahallerde bulunan 
apartmanları kapı kapı dolaşan Yıldız, 
Ürgüp'te seçim atmosferinin çok olumlu 
olduğunu gittikleri her yerde dua ve 
destek aldıklarını vurguladı. 
Yıldız, çat kapı ziyaretlerinin ilçenin 
dört bir yanında devam edeceğini de 
kaydetti. HABER MERKEZİ

Fahri Yıldız seçim çalışmalarını sürdürüyor
AK Parti Ürgüp Belediye Başkan adayı Fahri Yıldız, seçim çalışmalarını aralıksız 
sürdürüyor. Başkan adayı Yıldız, AK Parti İlçe Seçim Koordinasyon Merkezi 
(SKM) programları kapsamında kapı kapı dolaşarak vatandaşlarla buluşuyor.

“Efendi olmak için değil,
hizmetkar olmak için çalışacağız”
Nevşehir'in son yıllarda turizm konaklama alanında birbiri ardına 
butik otellerin hizmete kazandırıldığı önemli merkezlerden Nar 
beldesi, bugüne ve geleceğe kurgulanan yatırım planlamaları ile 
ciddi bir cazibe merkezine dönüşme yolunda emin adımlarla yürüyor.

ar beldesinin hizmetlerle harlanıp Ngelişmesinde adeta bir rehber ve yol 
gösterici anlamında beldenin en önemli 

hadimlerinden biri olma yolunda yoğun gayret 
gösteren isimlerin başında gelen Belediye Başkanı 
Süleyman Özçelik, beldenin doğal, kültürel ve 
tarihsel konumuna da uygun bir şekilde yaşadıkları 
Nar beldesinin birçok hizmetlerle tanışmasına 
katkı sunmaya çaba harcadıklarını belirtiyor.
Yeşil alanları ve özellikle de ceviz ağaçları ile 
Nevşehir'in ceviz deposu olarak da bilinen Nar 
beldesinin her alanda büyüme ve gelişmesini 
bundan sonraki süreçte de etkin projelerle ortaya 
koyma kararlılığı içerisinde olduklarını aktaran 
Nar Belediye Başkanı ve AK Parti Nar Belediye 
Başkan adayı Süleyman Özçelik, yapacakları bir 
çalışmanın da aydınlatması yetersiz olan
Yeşil Vadi Yolu ile mahalle ve sokakların 
tamamının aydınlatılacağını kaydetti. 
HABER: SEZER ALTUNOK

ltınyıldız Koleji Lise Kampüsü Akonferans salonunda 
gerçekleşen söyleşiye kimya 

kitapları yazarı Ali Dinçsönmez, 
matematik kitapları yazarı İlker Çoban 
ve Fizik kitapları yazarı Soner Dalgıç 
katıldı.  11 ve 12.sınıf öğrencileriyle 

buluşan yazarlar YKS öncesi öğrencilere 
yönelik motivasyon söyleşisi 
gerçekleştirdi. Söyleşi sonunda yazarları 
Milli Savunma Üniversitesi (MSÜ) 
sınavında Türkiye dereceleri elde eden 
öğrencilere kendi kitaplarını hediye etti. 
HABER MERKEZİ

Altınyıldız Koleji Fen ve
Anadolu Lisesinde yazarlarla söyleşi
Aydın ve Miray yayınlarının tecrübeli 
yazarları, Altınyıldız Koleji Fen ve Anadolu 
Lisesi öğretmen ve öğrencileriyle buluştu. Öğrenciler terör konusunda bilgilendirildi

olis ekipleri, il genelindeki 

Pokullarda eğitim gören öğrencileri 
ve öğretmenleri terör konusunda 

bilgilendirdi. Terörle Mücadele 
Bilgilendirme ve Önleme Faaliyetleri 
kapsamında Şehit Demet Sezen Anadolu 
Lisesi, Şehit Furkan Demir Anadolu Lisesi, 

Recep Tayyip Erdoğan İmam Hatip Lisesi 
ve Merkez Anadolu İmam Hatip Lisesi'nde 
öğrenci, öğretmen ve idareciler 
bilgilendirildi.Programlarda terörün tanımı, 
örgütlerin eleman temin etme yöntemleri, 
radikalleşme gibi konular hakkında 
katılımcılara bilgi verildi. HABER MERKEZİ 
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“Nevşehir hayali düşmanlarla mücadele ediyormuş gibi
görünen cambazlara teslim edilemeyecek kadar kıymetli”
AK Parti Nevşehir Belediye Başkan adayı Mehmet Savran, “Nevşehir kaosa, hayali düşmanlarla
mücadele ediyormuş gibi görünen cambazlara teslim edilemeyecek kadar kıymetli bir şehir.” dedi.

AK Parti Nevşehir Belediye Başkan 
adayı Mehmet Savran, “Nevşehir 
kaosa, hayali düşmanlarla 

mücadele ediyormuş gibi görünen 
cambazlara teslim edilemeyecek kadar 
kıymetli bir şehir.” dedi.
AK Parti Belediye Başkan Adayı Savran, 31 
Mart Mahalli İdareler Seçimleri öncesinde, 
seçim gündemine ilişkin çarpıcı 
açıklamalarda bulundu. 31 Mart'ta görevi 
yeniden devralarak Nevşehir'i Türkiye 
Yüzyılının parlayan kentlerinden biri 
yapmak istediğini ifade eden Savran, 
Nevşehirli seçmenlerin desteği ile 
seçimlerde zafere ulaşacaklarına 
inandığını vurguladı
“SİYASİ PARTİLERİN KAPISINDAN 
GEÇEMEYECEK İNSANLAR MAKAM 
SAHİBİ OLUYOR”
Seçimlerde oy kullanacak tüm Nevşehirli 
seçmenlerden görev süresi boyunca 
yaptığı hizmetler ve ortaya koyduğu 
yönetim anlayışını göz önüne alarak karar 
vermelerini isteyen Savran,”Biz Nevşehir'in 
dertleriyle dertlendik. Benim için başkanlık 
meselesi şahsi bir mesele değil. Benim için 
başkanlık meselesi bir memleket meselesi. 
Biz makamlara gelerek bir takım havalar 
atalım, bir takım avantajlar elde edelim 
derdinde olan insanlar değiliz. Nerden 
geldiğimiz, nasıl geldiğimiz belli. Nasıl 

ilerlediğimiz, nasıl yönetim gösterdiğimiz 
de belli. Siyasette çok enteresan bir alan 
var. Bırakın makam sahibi olmayı, bırakın 
şehir yönetmeyi siyasi partilerin 
kapısından dahi geçemeyecek insanlar bir 
takım makamlara sahip oluyorlar sonrada 
onların yaptıklarının biz hesabını vermeye 
çalışıyoruz. Bunlarla mücadelenin yegâne 
yolu da bu alanlarda yer alıp, doğru, 
dürüst, ilkeli, idealist bir tavır göstermek. 
Ben bunu yapıyorum, benim misyonum 
bu. Ben her türlü çirkinliğe rağmen 
mücadele ediyorum.  Kendini iyi gibi 
gösteren, ahlaklı gibi gösteren işe 
yaramazlara karşı mücadele ediyorum. 
Ben bu mücadele sahnesinden çekilmiş 
olsam bu görevi almazdım. Korksaydım, 
çekinseydim yeniden aday olmazdım. 
Benim misyonum doğru, düzgün, adil biri 
olarak bu belediyenin doğru, düzgün, adil 
biri tarafından yönetilmesini sağlamak. 
Başka bir derdimiz yok.” diye konuştu.
“ORTAYA ÇIKARTANLA 
SAVCILIĞA BERABER GİDERİM”
Savran sözlerini şöyle sürdürdü: 
“Nevşehir Türkiye'nin her şehri gibi çok 
kıymetli Nevşehirliler için daha da bir 
kıymetli. Nevşehir kaosa, hayali 
düşmanlarla mücadele ediyormuş gibi 
görünen cambazlara teslim edilemeyecek 
kadar kıymetli bir şehir. Aslında herkes 

neyin ne olduğunu biliyor. Bizim de ne 
olduğumuzu biliyorlar. Üç yıldır bir tane 
yalanımı, bir tane haksızlığımı, 
hukuksuzluğumu, bir tane haksız 
kazancımı ispat edene anahtarı bırakır 
giderim. Bunu çıkaranla da savcılığa 
beraber giderim.  Kendime çok 
güveniyorum çünkü ben bu memleketin 
evladıyım. Vatandaşlarımız uygun görür, 

milletimizin iradesi bu şekilde tecelli eder 
ve nasip olursa belediye başkanlığı 
görevini sürdürmeye devam edeceğim. 
Nevşehir Belediye Başkanı olarak hiçbir 
zaman adaletten, doğruluktan 
şaşmayacağım. Durmadan, yılmadan, 
dinlenmeden çalışacağız ve bu şehir için 
üzerimize ne düşüyorsa fazlasını 
yapacağız.” HABER MERKEZİ

Milli Eğitim Müdürü Yazıcı, Göreme'de okulları ziyaret etti

l Müdürü Yazıcı, eğitim öğretim 

İçalışmalarını yerinde görmek, 
okullardaki idareci, öğretmen ve 

öğrencilerin varsa sorunlarını ve taleplerini 
çözüme kavuşturmak ve fikir alışverişinde 
bulunmak amacıyla gerçekleştirdiği okul 
ziyaretleri kapsamında Göreme İlkokulu ve 
Göreme Ortaokulunu ziyaret etti.
Yazıcı, okul idarecilerinden yapılan eğitim 
çalışmalarını, okulların fiziki koşulları, 
öğrenci gelişimleri ve eğitim ihtiyaçları 
hakkında bilgi aldı. Öğrencilerin sınıflarına 

misafir olarak ders içi etkinliklerine eşlik 
eden İl Müdürü Yazıcı, kendisine yaptığı 
resmi hediye eden Göreme İlkokulu 4. sınıf 
öğrencisi Bekir Aslan'a bu özel hediyesi 
için teşekkür etti. Yazıcı, öğretmenler 
odasını da ziyaret ederek idareci ve 
öğretmenlerle bir araya geldi. Okullarda 
yapılan çalışmalar hakkında istişarelerde 
bulundu. Çocukların daha iyi bir eğitim 
alması için gösterdikleri çabalardan dolayı 
idareci ve öğretmenlere teşekkür ederek 
başarılar diledi. HABER MERKEZİ

İl Milli Eğitim Müdürü Yusuf Yazıcı, okul 
ziyaretleri kapsamında Göreme İlkokulu ve 
Göreme Ortaokulunu ziyaret etti.

Altınyıldızlılar iftarda bir araya geldi

ers bitiminden sonra okulda Dkalan öğrenciler sportif 
faaliyetler ile birlikte iftarı 

bekledi.
İftar programına Altınyıldız İlköğretim 
Kurumu 5., 6., 7. ve 8. sınıf öğrencileri, 
idarecileri ve öğretmenleri katıldı.
İftar programı ile ilgili açıklama yapan 
okul  idarecileri, “Amacımız 
öğrencilerimize Ramazan ayının 
manevi havasını teneffüs ettirmek, 

kardeş, arkadaş olmanın ve paylaşımın 
ne demek olduğunu hissettirmektir. İftar 
programımıza katılan tüm 
idarecilerimize, öğretmenlerimize ve 
öğrencilerimize teşekkür ederiz. 
Altınyıldız ailesi olarak mübarek 
Ramazan ayının ülkemize, milletimize 
ve tüm Müslümanlara güzellikler, 
mutluluklar ve huzur getirmesi dileğiyle 
Ramazan ayımız mübarek olsun.” dedi. 
HABER MERKREZİ

Altınyıldız İlköğretim Kurumu öğrencileri 
düzenlenen iftar yemeğinde bir araya geldi.
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Başkan adayı Bul'un çözüm getiren projeleri

Bul, Ürgüp'ün uzun zamandır çözüm 
bekleyen birçok temel sorunu 
olduğunu söyledi. 

Ayrıca Bul sorunları çözmek ve Ürgüp'ü 
herkesin yaşamak isteyeceği bir kent 
yapmak için tasarladıkları projeleri, 
yenilikçi ve sürdürülebilir belediyecilik 
anlayışıyla, kentin doğasına ve kültürel 
mirasını ihanet etmeden akıllı teknolojiler 
kullanarak hayata geçireceğini aktardı.
Bul projelerini şu şekilde sıraladı,
“SOKAK HAYVANLARI İÇİN 
REHABİLİTASYON MERKEZİ 
KURACAĞIZ”
 “En büyük sorunlarımızdan biri sokak 
hayvanlarımız. Sokaklarda yaşayan can 
dostlarımız için hayvan severlerimizle 

birlikte modern rehabilitasyon merkezi 
kuracağız. Bir yandan çoğalmalarını 
önlerken, diğer yandan mevcut 
dostlarımızın tok ve güvende olmalarını 
sağlayacağız.
Şehrin merkezinde sıkışmış ve artık 
fonksiyonunu yerine getiremeyen 
terminalimizi şehir çevresine taşıyarak 
modern bir otogara dönüştüreceğiz. Yeni 
terminalimizin hem Ürgüp halkına daha 
iyi bir hizmet verecek, hem de çevre 
illerden Ürgüp'e gelen ziyaretçi sayısını 
artıracak. Terminalin mevcut yerini ise 
yeni bir kent meydanına dönüştüreceğiz.
Ürgüp büyüdükçe şehrin içinde kalan 
mevcut atık su tesisini üst ölçekli planda 
yer alan yeni yerine taşıyacağız.

“PAZARIMIZI OTOPARK SORUNU 
OLMAYAN DAHA GENİŞ BİR ALANA 
TAŞIYACAĞIZ”
Cumartesi günleri kurulan pazarımız 
mevcut yerine sığamaz oldu. Ciddi bir 
otopark sorunu var. Pazarımızı otopark 
sorunu olmayan daha geniş bir alana 
taşıyacağız. Mevcut pazarımızın yerine ise 
haftanın altı günü açık olacak turistik bir 
gıda pazarı kuracağız. Burada tüm yöresel 
gıda ürünlerimiz bir arada satılıyor ve 
yemeklerimiz ziyaretçilere sunuluyor 
olacak. Bu pazarda kadın girişimlerini ve 
kadın emeğinin yoğun kullanılıyor 
olmasını teşvik ediyor olacağız.
Cadde ve sokaklarımızı aydınlatarak, 
temiz, güvenli ve gezi keyfini yaşatacak 

hale getireceğiz.
Ürgüp'te Afet Bölgesi 
kapsamında oldukça geniş 
bir alan var. Bu alanların 
Afet Bölgesi kapsamından 
çıkarılıp Ürgüp için değer 
yaratacak bir konuma 
taşınması için 
Üniversitelerle işbirliği 
yapacağız. Bu çözümle, 
büyük turizm yatırımların 
şehrimize gelmesi için 
fırsat yaratacağımızı 
öngörüyoruz.
Ne yazık bölgemizde çöp 
sorunu büyük. Sadece kent 
içlerinin değil, yollarımızın, 
eşsiz güzellikteki 
vadilerimizin, doğamızın 
da tertemiz olması 
gerekiyor. Biz sadece 

kentimizin değil tüm Kapadokya'nın temiz 
olması için modern çöp toplama, 
biriktirme ve dönüştürme uygulamalarını 
hayata geçirmek için diğer beldelerle ortak 
çözümler geliştirmek üzere çalışacağız.
Aksalur Mahallemiz geçmiş dönemlerde 
gözden ırak, gönülden ırak kalmış. 
Aksalurlu hemşehrilerimiz kendi 
topraklarında yaşam konforu 
bulamadıkları için mahallelerini terk 
ediyorlar, nüfus gittikçe azalıyor. Oysa 
konumu, doğası, kirazı, bağlarıyla büyük 
bir zenginliğimiz ve geleceğin turizm 
destinasyonu. Yollarının, su borularının 
yenilenmesi gerekiyor. Aksalur'a hak ettiği 
desteği vereceğiz.
“ÜÇ GÜZELLER'İ GÜZELLİĞİNE 
YARAŞIR HALE GETİRECEĞİZ”
Bölgeye gelen turistlerin ziyaret etmeden 
gitmedikleri Üç Güzeller'in trafiğini alt ve 
üstgeçit uygulamalarıyla yayalar ve araçlar 
için güvenli seyir şartlarında 
düzenleyeceğiz. Halihazırda başlamış olan 
yenileme çalışmalarını devam ettirerek, Üç 
Güzeller'i güzelliğine yaraşır hale 
getireceğiz.
Kaybettiklerimizi de unutmayacağız. 
Ürgüp Mezarlığını genişleterek daha 
ihtimamla bakacağız. 
46. ve 47. Bölge olarak tanımlanan 
parselasyonun imar çalışmalarını en az 
memnuniyetsizlik ile hayata geçireceğiz, 
en büyük sorunlarımızdan biri olan konut 
ihtiyacının çözümüyle ilgili projelerimize 
bir destek de bu bölgeden gelecek. 
Bütün bunları yaparken sadece Ürgüp 
vizyonu ile değil dünya vizyonu ile 
çalışacağız.” HABER MERKEZİ

CHP Ürgüp Belediye Başkan adayı Ali Ertuğrul Bul, 31 Mart Pazar günü yapılacak
Mahalli İdareler Genel Seçimleri öncesinde projelerini duyurmaya devam ediyor.

Ateş'ten depocular sitesi ve atölyeler projesi

Ateş, sosyal medya hesabından 
yaptığı paylaşımlarla projelerini 
duyurmaya devam ediyor.

Ateş yaptığı paylaşımında, “Biz öyle uçuk 
kaçık, hayali, yapamayacağımız işlere 
değil; yapabileceğimiz projelerin altına 
imza atıyoruz. Ve yapacağımız işler için 
Ortahisarımıza söz veriyoruz. Çünkü biz, 
verdiğimiz sözü tutarız.
Avan projesi, Kapadokya Alan Başkanlığı 
tarafından onaylanmış olan Depocular 
Sitesi ve Atölyeler Projemizi uygulamaya 
koyacağız. Bu alanda halen faaliyet 
gösteren işletmelerimizi koruyacağız. 
Emektar şoförlerimizi ve esnaflarımızı da 
mağdur etmeyeceğiz.” İfadelerine yer 
verdi. HABER: ÖZLEM EKİCİ

Ortahisar Belediye Başkanı ve Başkan adayı
Mustafa Ateş, depocular sitesi ve atölyeler
projesini uygulamaya koyacaklarını söyledi.

Acıgöl yolunda 14 araç birbirine girdi
Nevşehir'de, 14 aracın karıştığı zincirleme
trafik  kazasında 2'si ağır 7 kişi yaralandı.
Nevşehir- Aksaray kara yolu 5. Etap 
TOKİ Kavşağı'nda yolda oluşan 
buzlanma kazaya neden oldu.
Aksaray'dan Nevşehir istikametine seyir 
halinde olan 3 şehirlerarası otobüs, 5 tır, 
4 otomobil ve 2 hafif ticari araç 
kavşakta kırmızı ışık yanmasının 
ardından buzlanmadan dolayı 

duramayarak çarpıştı.
İhbar üzerine bölgeye çok sayıda 
ambulans, polis ve itfaiye sevk edildi.
Kazada yaralanan 7 kişi kentteki çeşitli 
hastanelerde tedavi altına alındı.
Bir süre araç trafiğine kapanan yol, 
temizlik çalışmasının ardından ulaşıma 
açıldı. AA



525 Mart 2024 Pazartesiwww.muskarahaber.com

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Kayseri'de Nevşehir yolunu konuştu

amazan Bayramı gelmeden 31 Mart'ı R"milli irade bayramı" olarak görmek 
istediklerini belirten Cumhurbaşkanı 

Erdoğan, Kayseri'ye ulaştırmada yapılan 
yatırımları anlatarak, "Kayseri-Felahiye 
yolunu, Kayseri-Niğde yolunu, Nevşehir-
Ürgüp-Kayseri yolunu ise 2026'da 

bitireceğiz. Kapadokya turizmine katkı 
sağlayacak, Ürgüp-Soğanlı-Yeşilhisar 
yolunu, yatırım programına aldık. Proje 
çalışmaları devam ediyor. Demir 
yollarında, Kayseri il sınırlarındaki mevcut 
konvansiyonel hattı tamamen yeniledik." 
dedi. AA

Cumhurbaşkanı ve AK Parti Genel Başkanı Recep Tayyip 
Erdoğan, partisinin Kayseri Cumhuriyet Meydanı'nda 
düzenlenen mitinginde vatandaşlara hitap etti.

Nevşehir Belediyesi tarafından düzenlenen
TYT deneme sınavı yapıldı

Nevşehir Belediyesi tarafından, TYT ve AYT sınavlarına hazırlanan öğrencilerin 
sınav heyecanını en aza indirmek için düzenlenen ödüllü deneme sınavları başladı. 
İlki TY adayları için gerçekleştirilen deneme sınavında ÖSYM'nin uyguladığı tüm 
kurallar uygulanarak öğrencilerin gerçek bir sınav deneyimi yaşamaları sağlandı.

Nevşehir Belediyesinden yapılan 
açıklamaya göre, Kültür ve Sosyal 
İşler Müdürlüğü tarafından 

düzenlenen, gerçek sınav provası ödüllü 
deneme sınavlarının ilki olan TYT Deneme 
Sınavı, il merkezindeki Nevşehir Lisesi, Ahi 

Evran Mesleki Teknik Anadolu Lisesi, 
Nevşehir Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi 
ve Nevşehir Anadolu Lisesi'nde 
gerçekleştirildi. Bu okullardaki 82 salonda 
1290 öğrencinin katılımı ile yapılan 
sınavlarda 89 öğretmen görev aldı.
Sınav sırasında çocuklarını bekleyen 
ailelerle bir süre sohbet eden Belediye 
Başkanı Mehmet Savran, sınav sonrasında 
ise öğrencilere eğitim hayatlarında 
başarılar diledi.
Sınav sonuçları hafta içerisinde Nevşehir 
Belediyesi web sitesi üzerinden 
öğrencilere duyurulacak. Sınav sonucunda 
dereceye giren öğrencilere Nevşehir 
Belediyesi tarafından çeşitli hediyeler 
dağıtılacak. AYT deneme sınavı ise 24 Mart 
Pazar günü gerçekleştirilecek. BÜLTEN

evşehir'in Derinkuyu ilçesinde 

Nkadınlar yaptıkları yöresel 
bebek figürleriyle ev 

ekonomisine katkıda bulunuyor.
Derinkuyu'da dünyanın en büyük yeraltı 
kent yaşamının izlerinin bulunduğu 
yeraltı şehri çevresinde kurulan 
tezgâhlarda satılan folklorik bebekler 

vasıtasıyla ev kadınları aile bütçelerine 
önemli katkılar sağlıyor. 
Derinkuyu'da sayıları 50'yi bulan ev 
kadınları, bölgenin geleneksel 
kıyafetlerinin yansıtıldığı folklorik 
bebekleri turistlere satarak ailelerine 
katkı sağlamanın da sevincini yaşıyor. 
HABER: ÖZLEM EKİCİ

Derinkuyu'da bebek figürleri
ev ekonomisine katkı sağlıyor 
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HABER: ÖZLEM EKİCİ

Derinkuyu'da bebek figürleri
ev ekonomisine katkı sağlıyor 
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Savran Nevşehir'e çığır açacak projelerini anlattı

Belediye Başkan adayı Savran, toplantıda 
altyapıdan üstyapıya, çevre ve geri 
dönüşümden spora, eğitimden ulaşıma 
kadar hayata geçirilmesi planlanan 
projeleri kamuoyu ile paylaştı.
Sosyal konut projesi, yeni sanayi sitesi, 
kanser hastalarını tedavisi için Kayseri'ye 
ulaşım ve yeni doğanlara mama ve bez 
desteği gibi önemli projeleri hayata 
geçireceklerini ve tarım, spor, eğitim ve 
turizm alanlarında önemli yatırımlar 
yapacaklarını kaydeden Savran, 
Nevşehir'in her anlamda gelişimini çok 
önemsediklerini söyledi.
22 yıllık AK Parti iktidarında sosyal konut 
anlamında çok büyük atılımlar yaptıklarını 
aktaran Savran, “TOKİ aracılığıyla özellikle 
dar gelirli vatandaşlarımıza konutlar 
yapıldı ve kazandırıldı. Nevşehir'de de 
TOKİ'nin yapacağı konutlar var. Biz 
belediye olarak sadece TOKİ'yle 
kalmayalım dedik. Özellikle son dönemde 
kiraların da aşırı artması nedeniyle ev 
sahibi olmak çok çok önemli. Biz kat 
karşılığı ihale yöntemini geliştirdik. 
Belediyemizde daha önce hiç yapılmamış. 
Belediye tarihinde ilk defa bu yöntemi 
ortaya koyduk ve halihazırda 40 dairelik 
bir arsamızı kat karşılığı ihaleye verdik. 
Önümüzdeki birkaç ay içinde havalar 
düzelir düzelmez ilk olarak bu inşaat 
başlayacak.” dedi. 
“VATANDAŞLARIMIZ KİRA ÖDER 
GİBİ EV SAHİBİ OLACAKLAR”
Bu projenin Nevşehir Belediyesi tarihinde 
ilk defa yapılan bir proje olduğunu belirten 
Savran, “Yani belediye tıpkı bir kişi gibi 
kendine ait olan arsayı bir müteahhit 
firmaya ihale etti ve bunu kat karşılığı 
olarak oradan daire alacak. Hem evler 
bittiğinde toplam maliyetine bakıldığında 
daha fazla bir gelir elde etmiş olacak. Tabi 
biz gelir kısmına çok bakmıyoruz. En 
önemlisi belediyemize ait evler olacak. Bu 
evlerin bir kısmını özellikle kentsel 
dönüşümde kira desteği olarak 
kullanacağız. Yani kentsel dönüşüm 
bölgesinde oturan vatandaşlarımıza 
sırasıyla kiralayarak, olabilecek en düşük 
kira ücretleriyle kiralayarak kentsel 
dönüşümde kullanacağız ve büyük bir 

kısmını da hem uzun vadeli hem de 
mümkün olduğunca düşük taksitlerle 
satışını gerçekleştireceğiz. Böylece 
vatandaşlarımız kira öder gibi ev sahibi 
olacaklar. İlk etapta belediyemize ait 
arsaları inceledik. İlk etapta 500 daha 
sonra da 1500'e kadar daire 
çıkarabileceğimizi gördük. Bu Nevşehir'de 
konut rezervi için önemli bir sayı. Yine 
TOKİ'nin Nevşehir merkezde iki yüz 
konutluk bir sosyal konut projesi var.
O da devam ediyor.” diye konuştu. 
“NEVŞEHİR BELEDİYE OLARAK 
SOSYAL KONUT PROJESİNİ 
ÇOK ÖNEMSİYORUZ”
Savran, Nevşehir Belediye olarak sosyal 
konut projesini çok önemsediklerini 
vurgulayarak, “İnşallah ilk etapta 500 tane, 
sonra toplamda 1500 tane konutu, 
Nevşehir konut rezervine kazandıracağız 
ve bu konutların tamamını imkanları sınırlı 
olan, hem kentsel dönüşüm bölgesinde 
yaşayan, hem de şehir kirada olan, ev 
sahibi olmayan vatandaşlarımızın 
hizmetine sunacağız. Sosyal belediyecilik 
anlamında Nevşehir'de tarihinde yapılmış 
en büyük proje. Toplam maliyetini, toplam 
değerini düşündüğünüzde milyonlarca 
liraya tekabül ediyor. Bunun en güzel yanı 
da piyasa dinamikleriyle yapacağız yani 
devletten ve belediyemizden herhangi bir 
para harcanmasına gerek kalmadan 
arsalarımızı kullanarak kazandıracağız.” 
şeklinde konuştu.
“HİÇBİR ZAMAN ŞU TARİHTE
TEMEL ATILIYOR DEMEDİM”
Savran, dükkân sahiplerinin akla 
sığmayacak tavırları nedeniyle, sanayici 
esnafına karşı enflasyonun çok çok 
üzerinde artış taleplerinin olduğunu da 
belirtti.
Sanayici esnafının bu durum karşısında 
zor durumda olduğunu söyleyen Savran, 
“Bu durumu bir an önce sona erdirmek 
için zaten 3 yıldır üzerinde çalıştığımız ilk 
önce 18'nci maddeyi uygulayarak belediye 
ve hazineye ait arazileri bir araya 
toplayarak yaklaşık 11 ay önce arsaların 
18'inin bittiğini ilan etmiştik. Alt yapısının 
yapılmaya başlandığını yani ana hattan 
dükkanların yapılacağı arsa bölgesine 

doğru alt yapının başlayacağını 
söylemiştik ve başladık bir kısmını yaptık. 
En önemlisi de bu dükkanların yapılması. 
Hiçbir zaman şu tarihte temel atılıyor 
demedim, şu tarihte temel atılıyor deyip 
aradan belirli bir süre geçtikten sonra biz 
arsaları ortaya çıkartıp bu sanayi projesini 
yapılabilir hale getirdikten sonra temel için 
tarih verenler yapılabilir bir proje 
olmadığını gördük vazgeçtik dediler. 
Hiçbir zaman temel atılıyor demedik. Ben 
11 ay önce söylediğim sözlerin yine 
arkasındayım. Ben o gün aynen şunu 
söyledim; sanayi dükkanları 112 bin 
metrekare 350 dükkan 348 dükkan 
yapılacak şekilde bir araya getirildi. Alt 
yapısıyla ilgili çalışmaları başlatıyoruz 
dedik ve hemen de yola koyulduk.”
“KASAMIZDA 59 MİLYON LİRA 
PARAMIZ VAR”
Belediyenin kasasında 59 milyon lira 
olduğunu söyleyen Başkan Savran, şöyle 
devam etti: “59 milyon paramız var.  Kredi 
borcumuz var. Bazıları tablo yayınlıyor. Bu 
tabloda ne hikmetse bizim dönemimizdeki 
kredi borçları gösteriliyor, vadesi gelmemiş 
borçlar gösteriliyor, kendi dönemindeki 
vadesi gelmemiş borçlar gösterilmiyor. 
Vadesi gelmemiş borçları çıkarttığımız 
zaman belediyemiz artı 59 milyonda. Artı 

10-12 milyon lira ile almıştık. Ama vadesi 
gelmemiş birçok borç vardı, vadesi gelmiş 
ödenmemiş de birçok borç vardı. Bizim 
piyasaya vadesi gelmiş 1 kuruş borcumuz 
yok.”
“YENİ DOĞAN BEBEKLERE 1 YIL 
DESTEK”
Yeni doğanlara paket desteğinin süresini 
uzatacaklarını kaydeden Başkan Savran, 
“Destek veriyorduk. Bu pakete ek olarak 
bebeğe bez ve mama desteği 
sağlayacağız. İhtiyaç sahibi olan aileleri 
titizlikle inceleyerek ona göre yapacağız.
“KRONİK HASTALARA KAYSERİ'YE 
GİTMESİ İÇİN SERVİS HİZMETİ 
VERİLECEK”
Kronik hastalara servis hizmeti 
vereceklerini ifade eden Savran, 
“Şehrimizde kanser tedavisi alan 
hastalarımızın kemoterapi ve radyoterapi 
için Kayseri'ye gitmesi gerekiyor. Onlar 
için de ücretsiz servis sağlayacağız. 
Ailelerimizi belirleyerek gidecekleri 
tarihlerde götürüp getirmek üzere 
belediyemiz ulaştırma imkanı sağlayacak. 
Kronik hastalığı olan, belirli aralıklarla 
gitmek zorunda olan ve imkanı olmayan 
vatandaşlarımıza destek olmak için böyle 
bir proje geliştirdik.” diye konuştu. 
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ

Nevşehir Belediye Başkanı ve AK Parti Belediye Başkan adayı Mehmet Savran, 
AK Parti İl Başkanlığında düzenlediği basın toplantısında projelerini anlattı.

Rektör Aktekin'den

NEVÜ öğrencisi için taziye mesajı

evşehir Hacı Bektaş Veli 

NÜniversitesi (NEVÜ) Rektörü Prof. 
Dr. Semih Aktekin, vefat eden 

Kozaklı Meslek Yüksekokulu (MYO) 
öğrencisi için taziye mesajı yayımladı.
Aktekin mesajında, “Üniversitemiz Kozaklı 
Meslek Yüksekokulu (MYO) Terapi ve 
Rehabilitasyon Bölümü 2. sınıf öğrencisi 

Büşra Bayram vefat etmiştir. Hayatının 
baharında genç bir insanı, 
üniversitemizin değerli bir öğrencisini 
kaybetmiş olmanın derin üzüntüsü 
içerisindeyiz. Merhumeye Cenab-ı 
Allah'tan rahmet, ailesine, severlerine ve 
NEVÜ camiasına başsağlığı diliyorum.” 
dedi. HABER MERKEZİ

Ortahisar Kalesi restore edilecek
azi Üniversitesi öğrencileri 

GOrtahisar Kalesi ve afet bölgesi 
olmak üzere beldede bulunan 

farklı alanlarda, kapsamlı akademik 
çalışmalar ve projeler hazırlamak üzere 
arazi inceleme çalışmaları başlattı.
Ortahisar Belediye Başkanı Mustafa Ateş, 
Gazi Üniversitesi tarafından hazırlanacak 
proje sonrasında Ortahisar Kalesinin 
restorasyonu ve afet bölgesinin 
daraltılması çalışmalarının başlayacağını 
söyledi. Başkan Ateş konu ile alakalı 
sosyal medya üzerinden yaptığı 
paylaşımda, “Belediyemiz ve Gazi 

Üniversitesi arasında imzalanan iş birliği 
protokolünce Prof. Dr. Özlem Sağıroğlu 
Demirci öncülüğünde Gazi Üniversitesi 
Mimarlık Fakültesinden 80 öğrenci, başta 
Ortahisar Kalesi ve afet bölgesi olmak 
üzere beldemizde bulunan farklı 
alanlarda, kapsamlı akademik çalışmalar 
ve projeler hazırlamak üzere bugün arazi 
inceleme çalışmalarına başladı.  
Hazırlanacak bu projelerle beraber, en 
kısa zamanda kalemizin restorasyonu ve 
afet bölgesinin daraltılması 
çalışmalarımızı başlatacağız.” İfadelerine 
yer verdi.  HABER: ÖZLEM EKİCİ
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Altınyıldız Koleji öğrencileri 2024
MSÜ'de Nevşehir ve Türkiye şampiyonu
Türkiye genelinde 736 bin 894 adayın katıldığı Milli Savunma Üniversitesi 
(MSÜ) Askeri Öğrenci Aday Belirleme Sınavı sonuçları açıklandı.

ltınyıldız Koleji Fen ve Anadolu ALisesi 2024 MSÜ Sınavı sonuçlarına 
göre bütün alanlarda Türkiye 

derecelerini ve Nevşehir birinciliklerini 
kazanarak Nevşehir'in gururu oldu.
Konuyla ilgili, açıklama yapan Altınyıldız 
Koleji Fen ve Anadolu Lisesi Müdürü 
Özkan Kılınç, “2024 MSÜ sonuçlarına göre, 
genel Nevşehir 1, 2, 4, 5 ve 6'ncısı, sayısal 
Nevşehir 2, 3, 4, 5 ve 6'ncısı, sözel Nevşehir 
1, 2, 4 ve 5'incisi, eşit ağırlık Nevşehir 1,2, 4, 
5 ve 6'tıncısı ve Türkiye'de ilk 500'de 5 
öğrenci 14 derece, ilk 2000'de 10 öğrenci 
28 derece, ,lk 5000'de 17 öğrenci 45 
derece ilk 10 binde 24 öğrenci 78 derece, 
ilk 20 binde 30 öğrenci 107 derece elde 
etti. Devam eden 12. Sınıf 
öğrencilerimizden Hüseyin Berkay Ergin 
genel Nevşehir 1'incisi Türkiye 117'ncisi, 
eşit ağırlık Nevşehir 1'incisi Türkiye 
139'uncusu, sözel Nevşehir 1'incisi Türkiye 
146'ncısı, sayısal Nevşehir 2'ncisi Türkiye 
152'ncisi, Can Sei Keçeci eşit ağırlık 

Nevşehir 2'ncisi, Türkiye 235'incisi, sözel 
Nevşehir 2'ncisi Türkiye 288'incisi, genel 
Nevşehir 2'ncisi Türkiye 214'üncüsü sayısal 
Nevşehir 3'üncüsü Türkiye 170'incisi oldu.
Elif Döşeyen sayısal Nevşehir 4'üncüsü, 
Türkiye 282'ncisi, eşit ağırlık Türkiye 
712'ncisi, sözel Türkiye 1782'ncisi, genel 
Türkiye 569'uncusu, Sueda Andıç sözel 
Nevşehir 4'üncüsü Türkiye 625'incisi, genel 
Nevşehir 4'üncüsü, Türkiye 360'ıncısı, 
sayısal Nevşehir 5'incisi Türkiye 320'ncisi, 
eşit ağırlık Nevşehir 5'incisi, Türkiye 
415'incisi, Rana Kara eşit ağırlık Nevşehir 
4'üncüsü, Türkiye 390'ıncısı, sözel Nevşehir 
5'incisi, Türkiye 748'incisi, genel Nevşehir 
5'incisi,  Türkiye 432'ncisi, sayısal Nevşehir 
6'ncısı, Türkiye 563'üncüsü oldu. Bağımsız 
Tüketici Kuruluşlarına göre 4 yıl üst üste 
Nevşehir'in en iyi ve en kaliteli özel okulu 
seçilen Altınyıldız Koleji öğrenci ve 
öğretmenlerini kutlar, 2024 YSK'de tüm 
öğrencilerimize üstün başarılar dileriz.” 
dedi. HABER MERKEZİ

ZAYİ
Nevşehir Valiliği İl Göç İdaresinden

almış olduğum Geçici Koruma
Kimlik Belgesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
MURAD ÖZBEK

Y. Kimlik No: 99735655234

ozaklı Kaymakamlığı tarafından 

Kilçenin huzur ve asayişini 
sağlayan emniyet ve jandarma 

personellerine yönelik iftar programı 
düzenlendi. 
Kozaklı Kaymakamı Yasin Gürkan, 
kaymakamlık tarafından organize edilen 
iftar programında emniyet ve jandarma 
personelleri ile bir araya geldi.
Kaymakam Gürkan, ülkenin çeşitli 
yerlerinden Kozaklı'ya gelerek, burada 
görev yapan güvenlik güçlerine yapmış 
oldukları çalışmalardan dolayı teşekkür 
etti. 
Gürkan, Kozaklı'nın artık fuhuş ve zehir 
tacirleri için güvenli bir yer olmadığını 

belirterek, en son yapılan operasyonda 
S.Y.nin dükkanında çok sayıda 
uyuşturucu madde ele geçirildiğini ve 
S.Y. ile beraber T.Ş.'ye de yurtdışı yasağı 
ve adli kontrol tedbiri uygulandığını 
belirtti. HABER: YASEMİN EKİCİ

Kozaklı Kaymakamlığından

polis ve jandarmaya iftar

“Mısır'ın fethinden sonra esir Memlük kumandanlarından
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 Kayıtbay, Yavuz Sultan Selim'in 
huzuruna getirilmişti. Aralarında şöyle bir 
konuşma geçti:

"Söyle bakalım Kayıtbay, cesaret ve 
kahramanlığın ne işe yaradı?"

"Cesaret ve kahramanlığım hâlâ var ey 
Sultan! Yalnız, bize ne yaptıysa ordunuzdaki 
toplar yaptı!"

"Anlamadım!"
"Berberilerden biri, Venedik'ten top 

get i rerek bize satmak istemişt i  de, 
Peygamberimizin,  'Ok ve kılıç kullanın 
şeklindeki emrine aykırıdır.' diye satın 

almamıştık. O satıcı bize,
'Yaşayan görecektir ki, memleketiniz 

top yüzünden elinizden çıkacaktır.' demişti.
'Meğer doğruyu söylemiş!"   
"Din kaidelerine böylesine bağlı idiniz 

de, Allah'ın, 'Düşmanın silahına aynı silahla 
karşılık veriniz' emrine neden uymadınız? 
Bilmez misiniz ki, 'Ok ve kılıç kullanın.' demek

 'Başka silah kullanmayın.' demek 
değildir. O zaman o silahlar varmış, şimdi de 
bu silahlar var!"

Kayıtbay başını önüne eğdi ve sustu.” 
(Osmanlı'dan Hikayeler, Haz. Cuma Vural)

Tarihteki savaşların sonuçlarını 
incelerseniz, teknolojiyi en iyi kullanan 
ordular savaşı kazanan taraf olmuştur.  Allah 
çalışana verir. Çalışan kazanır. 

Bu Allah'ın sünnetidir. 
Peygamberimizin ( SAV);
“Düşmanın silahı ile silahlanınız.” 

Buyruğunu unutmamalıyız. 
Osmanlı, 1918 yılında Yemen, Hicaz, 

Filistin, Ürdün,
Lübnan, Bahreyn, Suriye, I rak 

topraklarını bırakmak zorunda kaldı. Nedenini 
biliyorsunuz. 

O topraklar, hiç yaşamadıkları “huzur 
ve güveni” yaşadılar. Ne zaman ki Osmanlı o 
topraklardan çekildi, huzur da gitti, güven de 
bitti. 

Doğ ru  dü rüs t  b i r  dev l e t  b i l e 
k u r amad ı l a r.  Dü şman ı n  s i l a h ı  i l e 
silahlanamadılar. 

Bugün bu topraklarda
“siyah altın” denen petrol fışkırıyor. 

Yazık ki bu petrolü kendileri bile çıkaramıyor. 
Zengin Batılı ülkeler çıkarıyor. 

Bilim yok, fen yok!..
Teknolojiyi, Batılıların izin verdikleri 

kadarını kullanabiliyorlar.

Kimisi açken kimisi lüks içinde yaşıyor. 
B i r  g ü n  p e t r o l ü n  b i t e c e ğ i n i 

d ü ş ü n m ü y o r l a r.  G e l e c e ğ e  y a t ı r ı m 
yapmıyorlar. 

1918'de Osmanl ı  o topraklar ı 
bıraktıktan sonra 1948

 yılına kadar neredeydiniz de bir devlet 

kuramadınız. Düzenli bir ordu oluşturmadınız. 
Bol para verdiler diye; evlerinizi, topraklarınızı 
sattınız. 

Tabi ki dedelerinin yaptıkları hatayı, 
torunlarının çekmesi hoş değil!.. 

Belli ki İsrail “yok etmecesine” katliam 
yapıyor. 

Netanyahu; “Geçmişte çocuk diye yok 
etmediklerimiz, bugün terörist diye karşımıza 
çıkmaktadır.” diye çocukları katletmesine 
gerekçe buluyor. 

Bu, onun, “katil olduğu” gerçeğini 
değiştiremez. 

Filistin'e yardım etmeliyiz, Arap 
Ülkeleri etmese bile!

Filistin'e yardım etmeliyiz, Müslüman 
oldukları için!

Filistin'e yardım etmeliyiz, insan 
oldukları için!

Filistin'e yardım etmeliyiz, sıra bize 
gelmeden önce, ortalıkta saçma sapan 
haritalar dolaşırken!

Filistin'e yardım etmeliyiz!
www.aliihsantosun38@hotmail.com



25 Mart 2024 Pazartesi

evşehir E Tipi 

NKapalı Ceza İnfaz 
Kurumunda açık 

görüş günlerinde 
değişiklik yapıldı. 
Nevşehir cezaevinde açık görüş takvimi 
güncellendi. Kurumdan yapılan 
açıklamada, görüş saatinden 30 dakika 
önce ziyaretçilerin kurum girişinde hazır 
bulunmaları ve kimliksiz ziyaretçilerin 
kesinlikle görüşe alınmayacağı (kimlik, 
ehliyet, evlenme cüzdanı ve pasaport 
geçerlidir) bildirildi.
Ayrıca yapılan açıklamada yeni görüş 
günlerinin 1 Nisan Pazartesi gününden 
itibaren geçerli olacağı da belirtildi. 
HABER: SEZER ALTUNOK

Cezaevinde görüş günleri güncellendi

PAZARTESİ 

Ö.SONRA

SALI SABAH

Saat:08:30

E7-B6-B10

Saat: 10:00

E3-E4-E5-C9

PAZARTESİ SABAH

Saat:08:30

C1-C11-B7-B9

Saat: 10:00

B2-B3-B4-C15

Saat: 10:00

D5-D7-M9-M10

Saat: 13:00

B5-B8-C3-C13

Saat: 15:00

C12-REVİR

Saat: 10:00

C2-C6-C10

SALI Ö.SONRA

Saat: 13:00

E8-E1

Saat: 15:00

E6-E9

ÇARŞAMBA SABAH

Saat:08:30

D6-D8-M2-M3

CUMA SABAH

Saat:08:30

ÇARŞMBA 

Ö.SONRA

Saat: 13:00

D1-D3-M8-M12

Saat: 15:00 

D2-D4-M4-M6

PERŞEMBE SABAH

Saat:08:30

C8-M1-M7

SAĞ3-4-KADIN 1-KADIN 4-K.GEÇİCİ

SAAT:10:00

B1-SOL3-4-KADIN 2-KADIN 3

PERŞEMBE 

Ö.SONRA

Saat: 13:00

C5-C7-M5-M11

Saat: 15:00

C4-C14-C16

NEVŞEHİR E TİPİ KAPALI CEZA İNFAZ KURUMU

2024 YILI ADLİ VE TERÖR AÇIK ZİYARET LİSTESİ Altınyıldız İlköğretim Kurumu
2024-2025 boş kontenjanlarını açıkladı

Altınyıldız İlköğretim Kurum 
Müdürü Ahmet Ünal, kurumdaki 
boş kontenjanlar ve öğrenci 

alımları hakkında açıklamalarda bulundu.
Kurum Müdürü Ünal, kayıtların 25 
Mart–30 Mart tarihleri arasında boş 
kontenjanlar için başvuru sırasına göre 
yapılacağını söyleyerek, “1. sınıflarımızda 
öğrenim görecek öğrenciler için, okul 
olgunluk test sonuçları ve 
rehberlik tanıma 
çalışmalarına göre öğrenci 
alımı yapılacaktır. 2. ve 3. 
sınıflarımızda öğrenim 
görecek öğrenciler için 
yeterlilik sınavı ve rehberlik 
tanıma çalışmalarına göre 
öğrenci alınacaktır.” dedi. 
Altınyıldız Ortaokulunda 
2024 – 2025 eğitim-
öğretim dönemi için 
kayıtların 25 Mart - 20 
Nisan arasında yapılacağını 
aktaran Ünal, 

“Kontenjanlarımız sınırlıdır. 5. sınıflarda 
öğrenim görecek öğrenciler için 
Altınyıldız bursluluk ve okula kabul 
sınavına göre öğrenci alınacaktır. 6.,7. ve 
8. sınıflarda öğrenim görecek öğrenciler 
için yeterlilik sınavına göre ve rehberlik 
tanıma çalışmalarına göre öğrenci 
alınacaktır.” diye konuştu. 
HABER MERKEZİ

Nevşehir'de eğitimin lider okullarından Altınyıldız İlköğretim 
Kurumu, 2024-2025 eğitim-öğretim yılı kayıtları devam ediyor.


